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فرار مالک بدهکار یک تیم فوتبال از ایران
سود میلیاردی از »دلار«!

هنوز مراج��ع قضایی به پرون��ده مالی مالک 
تیم اس��تیل آذین و رئیس پیش��ین هیات مدیره 
پرسپولیس رسیدگی نکرده اند که مالک یکی دیگر 
از تیم های فوتبال به علت بدهی بانکی ماه هاست 
از ایران رفته اس��ت. حضور مالکان و مدیرانی که 
بدهکاری ه��ای س��نگین مالی دارن��د در فوتبال 
ایران کاملاً عادی شده است. دومین جلسه علنی 
محاکمه حس��ین هدایتی در حالی روز دوش��نبه 
برگزار ش��د که او اولین بده��کار بانکی و مالی و 
مالیاتی نبود که در فوتبال ایران حضور داش��ت و 
آخرین آنها هم نخواهد بود. یکی از تیم های نوظهور 
لیگ دس��ته اول که مالک و مدیرانش با ریخت و 
پاش فراوان کار خود را در تیمداری آغاز کردند، در 
حال��ی برای صعود به لیگ برتر تلاش می کند که 
مالک آن از جمله بدهکاران کلان بانکی و مالیاتی 
بوده و ماه هاست در ایران دیده نشده است. مالک 
این تیم که توسط بخش خصوصی اداره می شود، 
در یکی از کشورهای همجوار ساکن است و آخرین 
بار در اردوی خارج از کشور این تیم توسط اعضای 
تیم دیده شده است. مالک این تیم پیش از خرید 
امتیاز تیم فوتبال، از بدهکاران کلان بانکی بود که 
برای اس��تفاده از برخی ارتباطات در راستای حل 
مش��کلاتش، اقدام به خرید تیم فوتبال کرد تا با 
انتصاب چند مدیر شهری در هیأت مدیره تیمش، 
به حل مشکلات مالی    اش کمک کند. درباره تخلف 
این مدیر فوتبالی گفته می شود وی با استفاده از 
ارز با نرخ دولتی قرار بوده برخی کالاهای اساسی 
را وارد ایران کند اما پس از وارد کردن مقدار کمی 
از این کالاها، بقیه مبلغ را در بازار آزاد می فروشد و 
سود میلیاردی نصیبش می شود و از ایران می رود! 
این تیم تا پایان نیم فصل اول شانس خوبی برای 
صعود داشت اما با ش��روع نیم فصل دوم هفته به 
هفته از شانسش برای صعود کاسته شد. مدیران 
انتخابی این مالک ک��ه بی میل به انجام تبلیغات 
زودهنگام برای انتخابات س��ال های آتی نیستند، 
اخیراً نیز دس��ت به تغییرات��ی در تیم خود زده و 
در حالی که تیم مورد نظ��ر در بالای جدول قرار 

داشت، اقدام به تغییر کادر فنی کردند.

مصطفی دنیزلی روانه بیمارستان شد
سرمربی تیم فوتبال قاسم پاشای ترکیه هنگام 
بازی با ترابزون اسپور به دلیل افزایش فشار خون به 
بیمارستان منتقل شد. مصطفی دنیزلی، سرمربی 
سابق پاس و پرس��پولیس ایران، در جریان دیدار 
تیمش، قاسم پاش��ا، برابر ترابزون اسپور با افزایش 
فشار خون ناشی از هیجان بالای بازی روبه رو شد 
و نتوانست نیمه دوم روی نیمکت تیمش بنشیند 
و به بیمارستان منتقل شد. مصطفی دنیزلی البته 
ح��ال خود را مس��اعد توصیف و عن��وان کرد در 
شرایط خوبی قرار دارد و باید بیشتر به توصیه های 

پزشکی توجه کند.

نخستین مربی قربانی فصل جدید 
لیگ قهرمانان آسیا 

س��رمربی الریان قطر نخستین قربانی فصل 
جدید لیگ قهرمانان آس��یا لقب گرفت و بعد از 
شکست سنگین برابر الاتحاد به همکاری خود با 
این باشگاه پایان داد. فصل جدید لیگ قهرمانان 
آس��یا از روز دوشنبه رسماً آغاز ش��د. در یکی از 
دیدارها الریان قطر به مصاف الاتحاد عربس��تان 
رف��ت و با نتیج��ه دور از انتظ��ار 5 بر یک تن به 
شکست داد. این شکس��ت برای سرمربی الریان 
گران تمام و در نهایت منجر به پایان همکاری او 
با این باشگاه قطری شد. بولنت، سرمربی ترکیه ای 
الریان بعد از این شکس��ت سنگین اعلام استعفا 
کرد و باشگاه الریان هم با استعفای او موافقت کرد.

چه کسی مرد اول برنابئو خواهد بود؟
3 گزینه جذاب برای یک صندلی!

بعید به نظر می رس��د س��انتیاگو سولاری 
فصل بعد نیز شانسی برای هدایت رئال مادرید 
داش��ته باشد. ناکامی در لالیگا و کوپا دل ری با 
قبول 2 شکست متوالی از بارسلونا در روزهای 
اخیر، ش��رایط را برای ماندن سولاری در فصل 
بعد دش��وار کرده و حتی در صورت فتح لیگ 
قهرمانان که با ش��رایط فعلی دش��وار به نظر 
می رسد هم ممکن اس��ت سولاری فصل بعد 
جایی روی نیمکت رئال مادرید نداش��ته باشد. 
نش��ریه آ.اس، 3 گزینه احتمالی کهکشانی ها 

برای فصل بعد را معرفی کرده است.
 یوآخیم لوو ■

س��رمربی تیم مل��ی آلمان همیش��ه یکی 
از گزینه ه��ای ثابت رئال مادرید ب��وده و همه 
ویژگی های مورد نظر پرز از جمله کلاس بالای 
کاری، سیس��تم مورد استفاده رو به پیشرفت، 
ارتب��اط خوب با رس��انه ها و ی��ک رویه موفق 
و مس��تمر را در اختی��ار دارد. جز جام جهانی 
2018، عملکرد یوآخیم لوو طی این سال ها در 
تیم ملی آلمان بسیار خوب بوده است. سرمربی 
خوش سیمای آلمانی اخیرا اشاره کرد به آینده 
نیز فک��ر می کند و امکان بازگش��ت به عرصه 
باشگاهی وجود دارد. یوآخیم لوو خودش مدعی 
ش��د ترجیح می دهد خارج از آلمان مربیگری 
کن��د و رئال مادرید می تواند یک گزینه جذاب 

برای او باشد. 
ماکسی آلگری ■

هدف فعلی س��رمربی یوونتوس فتح لیگ 
قهرمانان بعد از 2 دهه با جذب بازیکنانی مانند 
کریستیانو رونالدو است اما شکست 2 بر صفر 
برابر اتلتیکومادرید در بازی رفت، این هدف را 
در معرض خطر قرار داده اس��ت. بیانکونری در 
س��ال های اخیر 2 بار تح��ت هدایت آلگری به 
فینال رسیده که بارس��لونا و رئال مادرید مانع 
تاجگذاری اش در اروپا شده اند. در ایتالیا، رکورد 
آلگری فوق العاده بوده و 5 اس��کودتو و 4 کوپا، 
یوونتوس وی را بی رقیب کرده اس��ت. در 184 
بازی، یوونتوس ب��ا آلگری تنها 32 بار مغلوب 
شده و این تئوریسین ایتالیایی می تواند گزینه 

فوق العاده ای برای پرز محسوب شود. 
 مائوریتسیو  پوچتینو ■

این سرمربی جوان فصل قبل نیز در لیست 
پرز قرار داشت اما قرارداد بلندمدتش با تاتنهام 
اج��ازه حضور پوچه را در برنابئو نداد. س��ال ها 
قبل و با انتقال س��تاره هایی چون لوکا مودریچ 
و گرت بیل، رئال مادرید مش��تری خوبی برای 
تاتنهام محسوب می ش��د اما رئیس باشگاه از 
این روند خس��ته ش��ده و قصد دارد موجبات 
ماندن ستاره هایی چون هری کین و کریستین 
اریکسن را فراهم کند. بازیکن سابق اسپانیول 
نه تنه��ا متخصص کار با جوان��ان و موفقیت با 
تاتنهام به رغم بودجه ضعیف این باشگاه بوده، 
بلکه هیچ س��نخیتی با بارسلونا ندارد و مسلط 
به زبان اس��پانیایی نیز هست؛ موردی که برای 

فلورنتینو پرز اهمیت زیادی دارد. 

مأموریت غیرممکن دست نشان
در سپیدرود

در پی نتایج ضعیف س��پیدرود رش��ت در 
لی��گ برتر، در اقدامی ف��وری مالکیت موقت 
باش��گاه به کیومرث بیات س��پرده ش��د و در 
همان روز، نادر دست نشان به عنوان سرمربی 
جدید این تیم انتخاب ش��د. سپیدرود مانند 
س��ال گذشته در شرایط حساس��ی قرار دارد 
و باید برای بق��ا در لیگ برتر با حریفان خود 
مقابله کند اما وضعیت س��پیدرود در جدول 
به نسبت سال گذشته تفاوت هایی دارد و کار 
نادر دست نش��ان برای بقا در لیگ  برتر بسیار 
س��خت تر از علی کریمی خواهد بود. در حال 
حاضر، سپیدرود با 12 امتیاز در رتبه پانزدهم 
جدول قرار دارد. در حالی که این تیم رش��تی 
سال گذشته تا پایان هفته بیستم، با 1۹ امتیاز 
در رتب��ه چهاردهم قرار داش��ت. علاوه بر این 
سپیدرودی ها فصل گذشته با رتبه نهم جدول 
6 امتی��از فاصله داش��تند، در حال��ی که این 
اختلاف امتیاز در لیگ هجدهم با نفت مسجد 
سلیمانی است که در رتبه سیزدهم قرار دارد. 
10 بازی پیش روی سپیدرود به نسبت سال 
گذش��ته حدوداً در یک سطح قرار دارد یعنی 
س��پیدرود در 10 بازی آخر با تیم های بزرگ 
لیگ  برتر مثل استقلال، پرسپولیس و تراکتور 
بازی خواهد داش��ت و مانند س��ال گذشته با 

تیم های هم تراز خود هم رقابت خواهد کرد. 
حالا نادر دست نش��ان مان��ده و تیمی که 
کاملاً از هم فروپاشیده است. سپیدرود حال و 
روز خوشی ندارد و بعد از رفتن علی کریمی به 
لحاظ روحی و روانی در ش��رایط خوبی به سر 
نمی برد. چیزی که بسیار حائز اهمیت است و 
باید در اولویت قرار گیرد، بازگرداندن روحیه و 
بهتر کردن شرایط روحی و روانی تیم است و در 
وهله بعد چیدن یک سناریوی منظم برای 10 
بازی پیش روی سپیدرود تا اختلاف خود را در 
جدول کاهش دهد و بتواند خود را در لیگ برتر 

ماندگار کند. 

گزارش اخبار

زهره فلاح زاده: انتخابات ریاست فدراسیون کشتی به 
روزهای حساس خودش نزدیک شده و تا پایان سال 
یکی از گوش شکسته های سرشناس کشتی ایران بر 
صندلی ریاس��ت تکیه خواهد زد. حضور چهره هایی 
همچ��ون امیررض��ا خ��ادم، علیرضا دبی��ر و حمید 
بنی تمی��م به عنوان مثلث مدعیان اصلی ریاس��ت، 
رقابت حساس��ی را ایجاد کرده و باید دید در نهایت 
کدام یک از آنها به عنوان رئیس فدراس��یون کشتی 
انتخاب می شود. به همین دلیل »وطن امروز« سراغ 
منصور برزگر، چهره نام آش��نای کشتی ایران رفته و 

گفت وگویی انجام داده است.
***

  انتخابات ریاست فدراسیون را پیش رو داریم، نظر 
شما درباره کاندیداها چیست؟

همه ای��ن افراد گزینه های خوبی برای ریاس��ت 
هستند. ان شاءالله هرکدام که انتخاب شدند با تمام 

توان بتوانند کشتی ما را هدایت کنند.
  چرا منصور برزگر با این همه سابقه و پیشینه هرگز 
برای انتخابات ریاس�ت فدراس�یون کشتی کاندیدا 

نشده؟
به من بارها پیشنهاد هم ش��د اما هیچ گاه برای 
انتخابات کاندیدا نمی ش��وم. افسرانی که در دانشگاه 
افسری آموزش می بینند 2 دسته هستند. یک دسته 
افس��ر رزمی و دس��ته دیگر اداری تعلیم می بینند. 
من جزو افس��ران رزمی ب��ودم، من مربی  بودم. کارم 
سازندگی اس��ت و اداری نیست. به همین دلیل در 
انتخابات ریاست فدراسیون کشتی شرکت نکردم. تا 
جایی که در توان و قدرتم بود سعی کردم به جوانان 

مملکتم خدمت کنم.
  به نظرتان کاندیداهای این دوره از انتخابات ریاست 

فدراسیون از نظر اداری بتوانند کمک کنند؟ 
امیدوارم هر کدام از کاندیداها که انتخاب شدند 
بتوانند از نظر سیستم اداری و مدیریت کلان کشتی 
خوب عمل کنند. حالا ما بگوییم که کدام شان بهترند 
و کدام شان بدتر، درست نیست. من شناخت آنچنانی 
از کار اداری آقایان ندارم اما این کاندیداها در شورای 

شهر و مجلس کار کرده اند و می توانند کمک کنند.
  خیلی ه�ا می گوین�د اگر حمید بنی تمی�م که در 
حال حاضر سرپرس�ت فدراس�یون کشتی است در 
انتخابات رأی نیاورد، غلامرضا محمدی، مربی تیم ملی 
کشتی آزاد به احتمال زیاد کنار می رود. ما در آستانه 
برگزاری مس�ابقات جام جهان�ی و انتخابی المپیک 
هس�تیم؛ به نظرت�ان درصورت ح�ذف محمدی، به 

تیم ملی ما لطمه وارد نمی شود؟ 
ما نباید به فرد خاصی تکیه کنیم، البته غلامرضا 

محم��دی قبلاً ه��م تجربه این کار را داش��ته و آدم 
باتجرب��ه ای بوده و خود او قهرمان جهان هم ش��ده 
اس��ت اما کشتی باید تکلیف خودش را روشن کند. 
ب��ه نظر من چه بهتر که با همی��ن گروه تا المپیک 
ادامه بدهن��د اما اگر می خواهند انتخابات ریاس��ت 
فدراسیون برگزار کنند بهتر است تا المپیک 2024 
باشد. ما اصلاً المپیکی فکر نمی کنیم. اگر به المپیک 
و موفقی��ت در این تورنمنت فک��ر می کنیم به نظر 
من باید بع��د از نتایج هر المپیک اگر نتیجه خوبی 
بود با همان اعضای فدراس��یون تا 4 سال بعد ادامه 
دهیم و اگر نتیجه بد بود، به فکر تغییر اعضا باشیم. 
اگر الان محمد بنا و غلامرض��ا محمدی را در رأس 
کار گذاش��ته اند، فدراسیون تا المپیک 2024 با این 
دو مربی قرارداد ببن��دد. از الان باید عزا بگیریم اگر 
حمید بنی تمیم از فدراسیون برود، غلامرضا محمدی 
از کشتی ما می رود یا اگر آقای ایکس بیاید محمد بنا 
می رود. این عیب ورزش و مس��ؤولان ما اس��ت. باید 
وزارت ورزش را از دولت جدا کنند و هر 4 سال یکبار 
بعد از هر المپیک انتخاب��ات بگذارند و وزیر ورزش، 

مربی و رئیس فدراسیون را انتخاب کنند.
  ش�ما هم مثل تمام ورزش�کاران و پیشکس�وتان 
رشته های ورزشی معتقد هستید که به فوتبال بیشتر 
بها می دهند؟ کش�تی ه�م از این جه�ت در حقش 

اجحاف شده؟
ما ب��ه فوتبالیس��ت  های مان پ��ول خیلی کمی 
می دهیم اما وزارت ورزش عدالت را برقرار نمی کند. 
نظر من این اس��ت که هرچه فوتبالی ها درمی آورند 
ب��ه خود آنها بدهند اما بودج��ه ورزش را زیر میزی، 
رو میزی تنها به یک گروه ورزشی اختصاص ندهیم. 
فوتبال تماش��اگر دارد و هرچه درمی آورند مشکلی 
ندارد اما نباید تنها بودجه را به این ورزش اختصاص 
بدهند. مربی فوتبال می آوریم و میلیاردی به او پول 
می دهیم اما مربی کشتی باید جای دیگر هم کار کند 
ت��ا زندگی اش را بتواند بگردان��د. زمان ما حقوق هم 
نمی دادند و یکبار مبلغی پیشنهاد دادیم که اتفاقات 

خوبی نیفتاد.
  به س�ایر رشته ها می رسد مشکل مالی را مطرح 

می کنند.
من می گویم پول که نمی دهید، برنامه که ندارید، 
پس چه کاری انجام می دهید؟ بعد می گویند کشور 
ما پول ندارد. مگر کش��ور ما بنگلادش است؟ کشور 
غنی ای هس��تیم و پول هم داری��م، منتها مدیریت 

درستی نداریم.
  2 روز پیش رئیس کمیته انضباطی فوتبال درباره 
یک�ی از بازیکن�ان اس�تقلال گفت ک�ه وقتی یک 

شهرستانی به تهران می آید از زمین و زمان صحبت 
می کند. این صحبت رئیس کمیته انضباطی به مذاق 
نه تنها فوتبالی ها، بلکه سایر ورزشکاران خوش نیامد، 

نظر شما در این باره چیست؟
زمانی که ما کشتی می گرفتیم از تمام شهرها مثل 
کرمانشاه، اصفهان، مازندران و... کشتی گیر داشتیم و 
م��ا تهرانی ها بین آنها غریب بودیم. حالا یک س��ری 
شهرستانی به تهران آمده اند که خود شهرستانی ها را 
قبول ندارند. من واقعاً از این اتفاقی که افتاده متأسفم. 
ما کش��وری داریم به نام ایران که هر گوشه آن ایران 
است. کشور ما مغزهای بسیار متفکری در هر نقطه 
دارد اما از آنجا که آدم های کوچکی هس��تیم تا یک 
حرفی به ما می زنن��د، قبول نمی کنیم و صحبت از 

شهرستانی و تهرانی بودن می کنیم.
  جام دانکلوف بلغارستان هم چند روز پیش برگزار 
ش�د و تیم ما ب�ه 2 طلا و یک برنز رس�ید. عملکرد 

تیم ملی کشتی را در این جام چطور دیدید؟
جام دانکلوف جامی اس��ت که مشخص نیست 
تیم ها در چه حدی ش��رکت می کنند. جام معتبری 
اس��ت اما ما نه باید با برد در این تورنمنت خوشحال 
شویم و نه با باختش ناراحت. انتظار این را داشتیم که 
حسن یزدانی و پرویز هادی طلا بگیرند ولی برای ما 
ارزش مدال برنز رضا یزدانی بیش��تر است که بعد از 
2 سال توانس��ت چهره خوبی از خودش نشان دهد 
و چه خوب ش��د که در این جام با حریف آمریکایی  

کش��تی نگرفت، چون اگر می باخت روی روحیه اش 
تأثیر می گذاشت. حالا رضا یزدانی با روحیه بهتر آماده 

مسابقات می شود.
  حس�ن یزدانی ب�از هم خوش درخش�ید و اکثر 
کش�تی های خود را با ضربه فنی کردن حریفان به 

پایان رساند.
حسن یزدانی یک فوق س��تاره است. پیدا کردن 
چنی��ن چهره هایی واقعاً س��خت اس��ت و باید این 
کشتی گیر را حفظ کنیم. یزدانی برای کشتی گرفتن 
با آمریکایی ها در مس��ابقات جهانی و المپیک آینده 
باید برنامه ری��زی کند. جامی مث��ل دانکلوف برای 
یزدانی مثل مس��ابقات ناحیه ای می مان��د. ما نباید 
فکر کنیم حسن یزدانی در این تورنمنت کار شاقی 
کرده است. انتظار چنین نمایشی را از او در این جام 
داش��تیم. یزدانی واقعاً یک چهره اس��تثنایی است و 

امیدوارم بتواند در المپیک بعدی مدال طلا بگیرد.
  با حضور احتمالی هر دو مربی تیم های کشتی آزاد 

و فرنگی، آینده کشتی ایران را روشن می بینید؟
کادر هر دو تیم، کادر باتجربه ای هستند و سابقه 
خوبی هم در تیم ملی دارند. بس��تگی ب��ه این دارد 
ک��ه وزارت ورزش چگون��ه از آنه��ا حمایت  کند که 
ورزشکاران ما دل زده نشوند و به دنبال کار اقتصادی 
دیگری ب��رای گذراندن زندگی خ��ود نروند. باید به 
مربیان تیم ملی کشتی در حد مربی تیم ملی فوتبال 

برسند.

شروع لیگ قهرمانان آس��یا برای نمایندگان 
کشورمان خوش یمن نبود. پس از آنکه ذوب آهن 
دوشنبه شب در اصفهان نتوانست از سد الزورای 
ع��راق بگذرد، دیش��ب ه��م س��رخابی ها نتایج 
مأیوس کنن��ده ای را مقابل رقبای خود به دس��ت 
آوردند. پرس��پولیس در حالی ک��ه میزبان بود و 
می توانست با حمایت هوادارانش از سد پاختاکور 
بگذرد به تساوی یک- یک رضایت داد و استقلال 
ناباورانه با 3 گل مقابل الدحیل شکس��ت خورد. 
دی��روز از س��اعت 18:35 از گروه D مس��ابقات 
پرسپولیس در ورزشگاه آزادی به مصاف پاختاکور 
ازبکس��تان رفت. دقایق ابتدایی این مس��ابقه با 
اش��تباهات بازیکنان پرسپولیس و بازی هجومی 
و مالکان��ه پاختاکور همراه بود که ازبک ها خیلی 
زود هم به نتیجه رس��یدند. ش��جاع خلیل زاده، 
مدافع پرسپولیس در دقیقه 5 در دفع توپ کنار 

محوطه جریمه پرسپولیس 
دچار اش��تباه ش��د و همان 
ت��وپ روی دروازه نماین��ده 
ایران سانتر ش��د که ابتدا با 
ضربه سر بازیکنان پاختاکور 
به تیرک پرسپولیس خورد و 

در برگشت توسط بیکمائف به گل تبدیل شد. این 
گل هم مشکوک به خطای بازیکن پاختاکور بود 
و هم مشکوک به آفس��اید اما داور آن را صحیح 
اع��لام کرد. در ادامه ای��ن ماریو بودیمیر، مهاجم 
کروات پرسپولیس بود که در دقیقه 25 روی پاس 
بشار رسن توانست با یک شوت از درون محوطه 
جریمه پاختاکور کار را به تساوی بکشاند. در نیمه 

دوم بازی کم��ی متعادل تر 
ش��د و کیفیت مسابقه افت 
موقعیت  مهم تری��ن  ک��رد. 
دقای��ق ابتدایی ای��ن نیمه، 
در دقیقه 53 و با ضربه س��ر 
کمال کامیابی نیا رقم خورد 
که توپ با اختلاف کمی از کنار دروازه پاختاکور 
به بیرون رفت. برانکو در دقیقه ۷1 برای افزایش 
سرعت تیمش، سیامک نعمتی را به جای بودیمیر 
وارد زمین کرد. در مقابل، بازیکنان پاختاکور در 
این نیمه بیشتر به دنبال گرفتن سرعت مسابقه 
بودن��د تا با همین یک امتیاز ایران را ترک کنند. 
سروش رفیعی هم در دقایق پایانی به جای بشار 

رس��ن    به بازی آمد اما این تعویض ها هم تأثیری 
در نتیجه بازی نداشت تا مسابقه با نتیجه تساوی 
یک- یک تمام شود. با این نتیجه، رکورد نباختن 
پرسپولیس در ورزشگاه آزادی در لیگ قهرمانان 
 C آس��یا به 18 مسابقه رسید. همچنین از گروه
مسابقات، استقلال در قطر به مصاف تیم الدحیل 
رفت که این دیدار با شکست 3 بر صفر شاگردان 
شفر به پایان رسید. مهدی بن عطیه )56(، یوسف 
العربی )۷3( و علی عفیف )۹0( برای الدحیل گل 
زدند. اس��تقلال در حالی این دیدار را با شکست 
سنگین پشت سر گذاشت که در نیمه اول نمایش 
قابل قبولی داشت اما در نیمه دوم اشتباهات خط 
دفاعی و دروازه بان و تفکرات ش��فر باعث شد این 
تی��م 3 گل دریافت کند. تعویض هایی که ش��فر 
انجام داد نتوانست کمکی به شرایط استقلال کند 

و این تیم باید دست خالی از قطر بازگردد.
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